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Närvarande: 

Micael Svensson, Thomas Brehmer, Björn Forsberg, Henry Fredén, Ingrid Hallmén, Kerstin Hollertz 

och Thomas Tillander. 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Micael, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Henry Fredén utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 2 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 2 godkändes. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén rapporterade att ekonomin är stabil och att likviditeten i slutet av mars var god. 

Spelbudgeten har gått med plus. Vi har fått goda intäkter från vårterminens kursverksamhet, totalt 

drygt 64 000 kr. Kursledararvode för en av nybörjarkurserna, samt arvode för brickläggning har dock 

ännu inte utbetalats. 

Henry lämnade även en ekonomisk analys av Semifinalen i SM Lagspel 15 – 16 april. Överskottet för 

klubben blev endast cirka 600 kr, beroende på att caféintäkterna blev lägre än förväntat. Eventuellt 

kommer denna tävling att spelas på RealBridge nästa gång. 

Hyresintäkterna från Magic har varit något högre än förväntat. Priset har i en period varit rabatterat 
och vi diskuterar om detta ska fortsätta eller ej. 
Beslutades: 

- Styrelsen beslutade att Magic får fortsatt rabatterat pris till och med 31 augusti. 

 

§5. Lokalen 

Beslutades: 

- Att beställa fönstertvätt 

- Att kontakta ÖBO om elkontakterna som sitter löst i cafeteriarummet 

 

§6. Tävlingar 

Tävlingsledarmöte för att planera sommaren och början av hösten kommer att ske i början av maj. 

Spelprogrammet ska uppdateras. 

 

Silvertävlingen Maj-Silver som ingår i silverrallyt ska genomföras 6 maj i Örebridgens lokal. För att 

tävlingen ska bli av behövs 15 anmälda par. 

Beslutades: 

- Att göra reklam för tävlingen på hemsidan och i klubblokalen 
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Flaggspelet, kommer enligt traditionen att genomföras på nationaldagen 6 juni, detta år tisdag kl. 

9.30. Klubben kommer att bjuda på kaffe och bakelse. 

 

 

§7. Kurser 

I nästa vecka avslutas den sista kursen för vårterminen. Nya Bridgeskolans kursmaterial kommer att 

användas i samtliga kurser som planeras för hösten – Grundkurs A, Grundkurs B, Spela bridge PLUS 

och Spela bridge PRO. 

 

Samarbetet med Aktiva seniorer angående nya kurser i Minibridge inför hösten är ännu inte klart. 

Diskuteras hur vi ska göra reklam för våra kurser. En artikel om Örebridgens utbildningsverksamhet 

har nyligen publicerats i Tidningen Bridge nr 1/2023. 

 

Beslutades: 

- Att kontakta NA för att få publicitet kring klubbens kursverksamhet inför höstterminen.   

 

 

§8 Handlingsplan för 2023 

 

Visionsdokumentet med strategier och mål/aktiviteter för år 2023 diskuterades. 

Beslutades: 

- Att färdigställa handlingsplanen för år 2023, samt publicera den på hemsidan och på 

anslagstavlorna i klubblokalen. 

 

 

§9. Övriga frågor 

En skrivelse har idag inkommit från Kumla bridgesällskap. Ordförande ser till att skrivelsen sprids till 

styrelsen för ställningstagande. 

 

Örebridgens Facebook-konto har uppdaterats med ordförande som administratör. Syftet är främst 

att ge medlemmar möjligheten att vid behov söka spelpartner.  

 

 

§8. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möte blir onsdagen 31 maj kl. 18.00. 

 

 

§9.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ / Micael Svensson/ /Henry Fredén / 


